
dōTERRA Loyalty 
Rewards Program (LRP) 

Join now and earn more rewards!
Starting from January 2024

Not only will you enjoy LRP benefits, you can earn attractive gifts when you 
include dōTERRA Lifelong Vitality Pack or MetaPWR LRP in your order for 

2, 4, and 7 consecutive months from January to December 2024.



dōTERRA Loyalty 
Rewards Program (LRP)

1. Earn up to 30%
in free product points

2. Convenient automatic 
shipment every month

3. Get a free product every 
month between the first and 

fifteenth of every month.

5. Receive a surprise gift 
on your birthday month

Top 5 reasons to join LRP!

4. Flexibility to change
 your LRP order anytime

*Terms & Conditions apply

LRP ORDER



Why dōTERRA Lifelong
Vitality Pack?

*These statements have not been evaluated by the Food and Drug Administration. 
This product is not intended to diagnose, treat, cure or prevent any disease.

Alpha CRS+®

Cellular Vitality Complex

Alpha CRS+ is a proprietary formula of food-derived ingredients 

combining potent blends of powerful polyphenols and standardized 

botanical extracts. This polyphenols and botanical extracts help 

protect your cells from free radical damage, helping you feel 

younger and healthier.

Microplex MVp®

Natural Nutrient Complex 

Microplex MVp is a whole-food nutrient supplement designed to 

provide essential multi-vitamins and minerals to help keep your 

body in optimal health.

xEO Mega®

Essential Oil Omega Complex

XEO Mega is a formula of marine and plant omega fatty acids, 

carotenoids and natural vitamin D and E combined with a proprietary 

CPTG essential oil blend. XEO Mega may help with healthy cell 

growth, brain development, muscle activity, immune function 

and joint health.* 



Why MetaPWRTM System?

MetaPWR™ Metabolic Blend 
Available as an essential oil blend and softgel

• May promote healthy fat metabolism.

• Helps curb cravings.

• May promote healthy cellular and tissue function.

• Supports lifestyle changes that help manage weight.

• Promotes a healthy digestive system.

MetaPWR™ Metabolic Assist
• May support reduced absorption of simple  carbohydrates and sugar.

• May help promote healthier blood glucose levels.

• May promote a healthy metabolic profile.

• May help support healthier fat metabolism.  

MetaPWR™ Advantage
• Promotes healthy biological aging.

• Improves cognitive function.

• Supports lean muscle and connective tissues.

• Improves skin elasticity and firmness. 



Loyalty Rewards Program (LRP)
Rewards

Place a minimum 100PV LRP order which include
dōTERRA Lifelong Vitality Pack or MetaPWRTM

from January 2024

Join our Loyalty Rewards Program (LRP) and
earn all exclusive gifts today!

Month 1

100PV 100PV 100PV 100PV 100PV 100PV 100PV

Month 2 Month 3 Month 4 Month 5 Month 6 Month 7

AND/OR AND/OR AND/OR AND/OR AND/OR AND/OR ANY 
PRODUCT

Exclusive
Gua Sha Tool

2 dōTERRA 
Ceramic Mugs 

(Tea Tree & On Guard)

Multi-functional 
White Travel 
Case (14 inch)



Loyalty Rewards Program (LRP)
Rewards

Terms & conditions: 

• Valid from 1 January 2024 to 31 December 2024 for Loyalty Rewards Program (LRP) 

  members only. 

• Applicable for LRP orders with a minimum 100PV (single order) and which include below 

  products:

• Each free gift tier is limited to 1 redemption per account in their lifetime. The free gifts will 

  be shipped out or included in member’s self-collection order in their following month. 

• Orders, once placed, cannot be changed, adjusted or combined to qualify for the promotion. 

• Orders placed before or after the qualifying time period will not be counted towards 

   the promotion. 

• Any orders or items returned that result in the order falling below the 100PV requirement 

  will have to return the free gifts. 

• Not valid in conjunction with other promotions, discounts or offers

• The management reserves the right to amend the terms and conditions without prior notice.

60203370 Lifelong Vitality Pack

MetaPWR™ System

MetaPWR™ Advantage

60225974

60226046



dōTERRA 
忠诚顾客奖励计划 (LRP)

立即加入并赚取更多奖励！
从2024年1月起

您不仅享有诸多LRP福利，而且当您在2024年1月至12月里连续2个月，4个月，
7个月的订单中，将dōTERRA 终身保健套装LRP或新瑞活力LRP产品加入您的

订单时，还可以赚取诱人的好礼—— 超值优惠，莫失良机！



LRP ORDER

1. 在免费产品积分
方面赚取高达 30％

2. 每月自动送货，
方便无限

3. 每个月的1号和15号获得
免费产品

5. 在您的生日月份收
到惊喜好礼 

参与LRP的5大理由！ 

4. 随时可更改LRP订单，
灵活弹性

dōTERRA 
忠诚顾客奖励计划 (LRP)

*附带条件。



为何选用dōTERRA
终身保健套装？ 

Alpha CRS+
赋活植物精华

Alpha CRS+ 是从食物中萃取精华的专有配方，
融合了强大的茶多酚和标准植物萃取精华，相辅
相成，功效卓越。茶多酚和标准植物萃取精华有
助于保护细胞免受自由基的损害，从而帮助您感
觉更年轻和更健康。

Microplex MVp
全方位综合维生素

Microflex MVP是一种全食品营养素保健品，
旨在提供必需的多种维生素和矿物质，使您的
身体保持在绝佳健康状态。

xEO MEGA
菁萃能量魚油    

xEO MEGA 含有来自植物及海洋鱼类双重来源的欧
米加-3 (Omega 3)必需脂肪酸、维生素 D 和 E，
加上 CPTG 必要复方精油。xEO有助于促进健康的
细胞成长、脑部发展，显著改善肌肉活力、免疫系
统和关节健康。

*这些陈述未经食品药品监督管理局评估。 该产品无意于诊断，治疗，治愈或预防任何疾病。



新瑞活力复方
提供精油和软胶囊形式

• 有助支持健康的脂肪代谢。

• 有助抑制食欲。

• 可提升健康的细胞和组织功能。

• 支持生活形态的改变以助体重管理。 

• 促进健康的消化系统。

新瑞活力多元平衡胶囊
• 有助于支持减少单一碳水化合物和糖分的吸收。 

• 有助于促进更健康的血糖水平。

• 有助于促进健康的新陈代谢状况。

• 有助于促进更健康的脂肪代谢。

新瑞活力优益能量粉
• 促进健康的生理老化。

• 改善认知功能。

• 支持瘦肌肉和结缔组织。 

• 改善肌肤弹性和紧致度。

为何选用MetaPWRTM

輕盈活力複方系列？ 



dōTERRA终身保健套装
LRP奖励

从2024年1月起，下达至少100PV的LRP订单并
包括doTERRA终身保健套装LRP或新瑞活力LRP产品。

今天就参与我们的忠诚顾客奖励计划（LRP）
并赢取所有独家好礼!

第1个月 第2个月 第3个月 第4个月 第5个月 第6个月 第7个月

100PV 100PV 100PV 100PV 100PV 100PV 100PV

和/或者 和/或者 和/或者 和/或者 和/或者 和/或者 任何产品

独家刮痧板 2个陶瓷马克杯
（茶树&保卫复方）

多功能白色旅行箱
（14寸）



dōTERRA终身保健套装 
LRP奖励

条款与条件：

• 有效于 2024年1月1日至12月31日，只限忠诚顾客奖励计划（LRP）会员。

• 适用于最低 100PV（单份订单）的 LRP 订单，其中包括的产品：

• 关于每个免费礼品层，每个账户终其一生只限兑换一次。免费礼品将会配送，或加入会员下个月的自 

  取订单中。

• 订单一旦下达，就不能更改，调整或合并以符合促销条件。

• 在合格时间段之前或之后下达的订单，将不计入该促销活动中。

• 任何退单或退货导致订单少于 100PV的资格条件，则必须退还免费礼品。

• 不得与其他促销、折扣或优惠同时使用。

• 管理层有权修改条款与条件，恕不另行通知。

60203370 dōTERRA 终身保健套装

新瑞活力复方系列套装

新瑞活力优益能量粉

60225974

60226046


